
Folketingets Retsudvalg

Dato: 16. april 2010

Under henvisning til Folketingets retsudvalg brev af 19. marts 2010

følger hermed indenrigs- og sundhedsministerens endelige svar på 

spørgsmål nr. 800 (REU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Hækkerup

Spørgsmål nr. 800

”Hvad kan ministeren oplyse om borgeres ventetid på aktindsigt i Statsfor-

valtningen, og er det korrekt, at der er eksempler på at borgere har ventet 

over 6 mdr. og i givet fald hvor ofte forekommer dette?”

Svar:

Statsforvaltningerne besvarer og behandler anmodninger om aktindsigt i 

overensstemmelse med reglerne i forvaltningsloven og offentlighedsloven.

Jeg har ikke kendskab til eksempler på, at borgere har ventet 6 mdr. på akt-

indsigt i statsforvaltningerne.
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